聯合動態

United News

聯合書院院長講座系列 —— 陳天機院長講座 28/3/2008

Heads of College Lecture Series — Professor Tien Chi Chen Lecture

講題:試說人生路

Topic: The Path to be Taken





陳天機教授親自主講陳天機院長講座,與大家分享他探索人生的歷程。 Professor Tien Chi Chen, conducting his own Heads of College Lecture Series - Professor Tien Chi Chen Lecture and shared his experience in quest of life.



院長馮國培教授致送紀念品予陳天機教授。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting a souvenir to Professor Tien Chi Chen as a token of appreciation.



院長馮國培教授於講座後午宴上,致送紀念品予陳天機教授 夫人。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting a souvenir to Mrs Tien Chi Chen at the luncheon after the lecture.



書院輔導長王香生教授與陳教授一同主持答問環節。 Professor Stephen Wong, Dean of Students, and Professor Chen conducted the Question and Answer Session.

伯宿同享樂音樂會 27/3/2008 Music of the Night



學生會前會長周凱鋒同學呼籲在 場同學支持學生會籌款設立「書院 服務獎」,慷慨解囊。

Mr Calvin Chau, former President of Student Union, encouraged students to support College Student Union in establishing a College Service Award and raise funds for the prize.



院長馮國培與伯宿舍監及宿生以一曲 "Those Were The Days" 結束音樂會。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, Professor Lee Tan, Warden of Bethlehem Hall and students of the Bethlehem Hall sang the song "Those Were The Days" as the finale of the concert.